
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 10. august 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1258 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 1258:  

”Ministeren bedes oplyse, hvorfor der ikke pålægges ét samlet gebyr på udleverede 

apotekervarer fra lokale udleveringsteder, i stedet for at man pålægger 

hver enkelt vare et gebyr på f.eks. 12,50 kr.” 

 

Svar: 

Jeg kan henvise til min besvarelse af SUU alm. del – spm. 1257. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Ellen Trane Nørby      /      Line Bork 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg 

Holbergsgade 6 

DK-1057 København K 

 

T +45 7226 9000 

F +45 7226 9001 

M sum@sum.dk  

W sum.dk  

 

 

Dato: 07-09-2018 

Enhed: MEDINT 

Sagsbeh.: DEPLINB 

Sagsnr.: 1806262 

Dok. nr.: 669127 

 

. / . 

Sundheds- og Ældreudvalget 2017-18
SUU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 1258 
Offentligt

mailto:sum@sum.dk
http://sum.dk/

